

# The Lord Will Deliver

# 神必拯救

## 1 Samuel

**17:45** Then said David to the Philistine, Thou comest to me with a sword, and with a spear, and with a shield: but I come to thee in the name of the LORD of hosts, the God of the armies of Israel, whom thou hast defied.

**17:46** This day will the LORD deliver thee into mine hand; and I will smite thee, and take thine head from thee; and I will give the carcasses of the host of the Philistines this day unto the fowls of the air, and to the wild beasts of the earth; that all the earth may know that there is a God in Israel.

**17:47** And all this assembly shall know that the LORD saveth not with sword and spear: for the battle *is* the LORD'S, and he will give you into our hands.

### 1. God is Bigger than your trouble

- A) He is bigger/mightier than your enemy
- B) He is bigger than your mistakes
- C) He is bigger than your past

### 2. God is to be Trusted

- A) He never lies
- B) He brings victory

### 3. God will bring Testing

- A) He provides our power
- B) He brings perspective

## 撒母耳记上

**17:45** 大卫对非利士人说：「你来攻击我，是靠著刀枪和铜戟；我来攻击你，是靠著万军之耶和华的名，就是你所怒骂带领以色列军队的神。

**17:46** 今日耶和华必将你交在我手里。我必杀你，斩你的头，又将非利士军兵的尸首给空中的飞鸟、地上的野兽吃，使普天下的人都知道以色列中有神；

**17:47** 又使这众人知道耶和华使人得胜，不是用刀用枪，因为争战的胜败全在乎耶和华。他必将你们交在我们手里。」

### 1. 神 比你的麻烦大

- 1) 祂比你的敌人强大
- 2) 祂比你的错误强大
- 3) 祂比你的过去强大

### 2. 神是值得信靠的

- 1) 祂从不说谎
- 2) 祂带来胜利

### 3. 神带给考验

- 1) 祂是力量的源泉
- 2) 祂带来异象